

SOP MAJLIS AKAD NIKAH DI MASJID DI UITMCT SEMASA WABAK COVID-19 FASA 4 PPN



Tempoh Majlis	: 2 jam
Waktu Untuk Majlis	: 8.30 pagi – 4.30 Petang
Kapasiti Peserta	: < 20 orang dari kedua-dua pasangan
Majlis yang DIBENARKAN :	
<ul style="list-style-type: none"> • Majlis Akad Nikah 	

Penganjuran yang TIDAK DIBENARKAN :
<ul style="list-style-type: none"> • Sukar mengawal keadaan sesak / perilaku orang ramai • Pasangan pengantin atau keluarga dari Kawasan PKPD. • Jamuan diadakan selepas majlis akad nikah • <i>Patient Under Surveillance (PUS) / Patient Under Investigation (PUI)</i> tidak dibenarkan hadir
Mematuhi Arahan Tetap :
<ul style="list-style-type: none"> • SOP-SOP berkaitan yang diluluskan oleh KKM dan MKN di bawah Akta 342 • SOP-SOP berkaitan dibawah Kementerian Pengajian Tinggi • Peraturan di bawah Pihak Berkuasa Tempatan • SOP-SOP berkaitan di bawah Universiti Teknologi MARA • Tatacara Mengadakan Majlis Akad Nikah oleh Jabatan Hal Ehwal Agama PPN Fasa 4
Kemaskini: 7 Nov 2021

Tindakan	Langkah Keselamatan COVID-19
Deklarasi Kesihatan dan Rekod Kehadiran	<ul style="list-style-type: none"> • Semua hadirin WAJIB lengkap 2 dos vaksinasi dan MySejahtera menunjukkan risiko rendah serta status tidak bergejala. • Semua tetamu yang hadir perlu mengisi Borang Deklarasi Harian Saringan Risiko COVID-19 UiTM dan mengimbas kod QR di aplikasi https://saringc19.uitm.edu.my/ yang dipamerkan di pintu utama UITMCT (Pos A). Hanya keputusan kategori D/E dibenarkan masuk. • Tetamu yang tidak mempunyai telefon pintar direkodkan secara manual menggunakan Borang Deklarasi Harian Saringan Risiko COVID-19 UiTM. • Tiada hadirin dari Zon PKPD. • Semua yang hadir majlis hendaklah mengimbas Kod QR UiTM atau MySejahtera di pintu masuk masjid.
Saringan Suhu Badan	<ul style="list-style-type: none"> • Suhu badan diambil di pintu utama UiTM (Pos A). Suhu melebihi 37.5 C dan bergejala seperti demam, batuk dan sesak nafas tidak dibenarkan masuk.
Semasa Majlis Akad Nikah	<ul style="list-style-type: none"> • Sepanjang majlis hendaklah mematuhi penjarakan fizikal, memakai mask dan hand sanitizer. • Semua yang hadir perlu isi Saringc19.uitm.edu.my sebelum masuk kampus. • Tempoh majlis hanya dibenarkan tidak melebihi 2 jam termasuk sesi fotografi. • Hanya 2 pasangan pengantin sahaja dinikahkan bagi sesi pagi dan 2 pasangan pada sesi petang pula kecuali Hari Jumaat hanya 1 sesi pagi dan petang. • Sentiasa mengekalkan penjarakanfizikal sepanjang majlis. • Tempat yang dibenarkan dikunjungi hanya PH sahaja. • Tiada jamuan/makan/minum dibuat di PH.
Ruang Majlis	<ul style="list-style-type: none"> • Melakukan pembersihan dan nyah kuman di kawasan majlis/masjid sekitarnya sekiranya ada berlaku kluster dalam tempoh 24 jam. • Bilangan ahli keluarga dari pasangan pengantin yang dibenarkan hadir iaitu seramai 20 orang termasuk pasangan pengantin.
Sesi Fotografi	<ul style="list-style-type: none"> • Sesi fotografi dengan penjarakan fizikal pada satu-satu masa dan dikendalikan oleh individu yang ditetapkan oleh penganjur. • Penganjur digalakkan menyediakan seorang petugas bagi mengawal aliran tetamu semasa sesi fotografi.
Kawalan Penularan dan Jangkitan	<ul style="list-style-type: none"> • Menyediakan hand sanitizer/sabun dan air. Memastikan tangan dibersihkan dengan kerap dengan sabun dan air atau hand sanitizer • Mengekalkan penjarakan fizikal sekurang-kurangnya 1 meter pada setiap masa/tempat. • Wajib memakai pelitup muka. • Mengelakkan daripada 3S iaitu bersesak, ruang sempit/rapat/tertutup dan sembang (perbualan) dalam jarak yang dekat. • Mengelak bersalaman atau bersentuhan dengan orang lain. • Digalakkan membersihkan diri/menukar baju apabila kembali di rumah.